



Jim Watson
Mayor/Maire

Office of the Mayor
City of Ottawa

110 Laurier Avenue West
Ottawa, Ontario K1P 1J1
Tel.: 613-580-2496
Fax: 613-580-2509
E-mail: Jim.Watson@ottawa.ca

Bureau du Maire
Ville d'Ottawa

110, avenue Laurier Ouest
Ottawa (Ontario) K1P 1J1
Tél. : 613-580-2496
Télé. : 613-580-2509
Courriel : Jim.Watson@ottawa.ca

November 27th 2021

On behalf of Members of Ottawa City Council, it is my distinct pleasure to extend a warm welcome to all those participating in the virtual celebration of **Hindu Heritage Month**, hosted by **KAILASA Canada**, and under the guidance of the **Supreme Pontiff of Hinduism Jagatguru Mahasannidhanam** and **His Divine Holiness Bhagaven Nithyananda Paramashivam**.

November was designated as Hindu Heritage Month in Ontario by the Province in 2016, and offers an opportunity for some 1 million Hindus across Ontario, and from coast to coast to coast, along with the wider community, to celebrate Hindu Canadians' contributions to the physical and mental well-being of a diversity of members of the broader community. Their collective efforts have also had a positive impact on science, technology and education, peaceful coexistence, the environment and sustainability, as well as the empowerment of women. In addition, they have made a difference in the community by offering yoga and meditation sessions, as well as donating to emergency food organizations.

KAILASA Canada also merits accolades for promoting and preserving Hindu heritage, as well as for its humanitarian outreach efforts to improve the quality of living of diverse Canadians, and particularly during the COVID-19 pandemic.

As Head of Council, allow me to convey my best wishes to the Hindu Canadian community, and their friends, for a most successful and memorable Hindu Heritage Month.

Sincerely,

Le 27 novembre 2021

Au nom des membres du Conseil municipal d'Ottawa, j'ai le plaisir de souhaiter la bienvenue à tous ceux et celles qui participent à la célébration virtuelle du **Mois du patrimoine hindou**, organisée par **KAILASA Canada**, sous la direction du **souverain pontife de l'hindouisme, Jagatguru Mahasannidhanam**, et de **Sa Sainteté divine Bhagaven Nithyananda Paramashivam**.

Désigné par le gouvernement provincial en 2016 Mois du patrimoine hindou en Ontario, novembre offre l'occasion aux quelques 1 million d'hindous de la province et du reste du Canada, ainsi qu'à la communauté dans son ensemble, de célébrer les contributions des Canadiens et Canadiennes hindous au bien-être physique et mental des différents membres de la communauté élargie. Leurs efforts conjugués ont également eu une incidence positive sur la science, la technologie et l'éducation, la coexistence pacifique, l'environnement et la durabilité, ainsi que sur l'émancipation des femmes. Les hindous ont aussi contribué à améliorer le bien-être de la communauté en offrant des séances de yoga et de méditation, ainsi qu'en versant des dons à des organismes d'aide alimentaire d'urgence.

KAILASA Canada mérite également des éloges pour la promotion et la préservation du patrimoine hindou, ainsi que pour ses actions de portée humanitaire pour améliorer la qualité de vie des Canadiens et Canadiennes de tous les horizons, notamment pendant la pandémie de COVID-19.

En tant que chef du Conseil, permettez-moi de transmettre à la communauté hindoue du Canada ainsi qu'à ses amis, mes meilleurs vœux pour un Mois du patrimoine hindou réussi et mémorable.

Cordialement,

Jim Watson, Mayor/Maire